

Прошло уже больше месяца с нашей свадьбы в Грузии, с нашей встречи с Юлией, хотя познакомились мы гораздо раньше, когда начали планировать наше событие. Где мы только не планировали провести этот день, ломали голову. Как то неожиданно закралась мысль о солнечной Грузии и гостеприимном Тбилиси. Будущий муж созвонился с двумя-тремя агентствами, а потом созвонился с Юлией и растаял) . я говорю, а почему она, а он – а ты позвони и просто поговори, она «воздушная» . .



Юлия с нами была от и до, выслушивала мои занудные хочу то и то, напоминала, что уже пора бы определиться с прической, макияжем, букетом. Она всегда сама пунктуальность, всех соберет, построит и мягко напомнит) Все, и визажист, и стилист, и наш водитель, не преувеличивая, со всеми было так комфортно. И в платье засунут, и букет с шариками подержат.) И . все получилось!

Поэтому Спасибо, что были с нами, Спасибо, что воплотили наши хотелки в жизнь!

Желаем Вам дальнейшего развития и процветания в своей профессии!

More than a month has passed since our wedding in Georgia, since our meeting with Yulia, although we met much earlier when we started planning our event. We considered different countries for our wedding. Somehow suddenly the thought of sunny Georgia and hospitable Tbilisi crept in. The future husband phoned two or three agencies, and then phoned Yulia and melted). I ask, why is she, and he says - and you call and just talk, she is "airy". ...

Julia was with us from our first to the last minute of preparing and holding a wedding, she listened to my boring want about this and that, she reminded me that it was time to decide on a hairdo, makeup, bouquet. She is always punctual herself, she will gather everyone, build and gently remind everyone). We are was so comfortable everything with everyone both the makeup artist, and the stylist, and our driver, without exaggeration. And they will shove them in a dress, and hold a bouquet with balls.) Everything worked out!

Therefore, Thank you for being with us, Thank you for making our Wishlist come true!

We wish you further development and prosperity in your profession!

Галина, Россия